

BELL+HOWELL

TACLIGHT

High Performance Flashlight

**40x
BRIGHTER**
THAN THIS REGULAR FLASHLIGHT

5 MODES
• HIGH
• MEDIUM
• LOW
• STROBE
• SOS



The TacLight with all-in-one features include a pre-attached wrist strap for easy carrying, 5 modes, zoom function, rigid point for self defense, and water resistant.

WARNING! DO NOT SHINE DIRECTLY INTO EYES.

BATTERY INSTALLATION

1. Unfasten end cap and remove battery holder. See Diagram 1.
2. Insert 3 AAA batteries following the correct polarity (+, -) marked on the battery holder.
3. When replacing battery case make sure the arrows on the sides are facing toward the flashlight head.
4. Fasten end cap.

USAGE - 5 Modes

Fully depress the power button, located on the bottom of flashlight, to turn the light ON (**High** mode). Keep fully depressing the power button to alternate through the rest of the modes: **Med, Low, Strobe, SOS, OFF**, and back to **High**.

ZOOM

Push base of lens forward to zoom in.
Pull back to zoom out. See Diagram 2.

DIAGRAM 2



DIAGRAM 1



LIFETIME REPLACEMENT WARRANTY

EMSON® warrants that, for the original purchaser's entire lifetime, Bell+Howell® TacLight won't have defects in material and workmanship. If TacLight is found defective during this time, we will replace or repair Bell+Howell® TacLight at our option. To obtain the replacement or repair, send the product, your name, address, phone number, the nature of the issue with your Bell+Howell® TacLight, and \$9.95 for Processing & Handling (by check or money order) to EMSON®, 230 5th Avenue, Suite 800, New York, NY 10001. You may direct questions to the EMSON® Customer Service Department toll free number 800-423-4248. When you ship your product to us, make sure you can track your shipment and insurance, as we are not responsible for, and the Lifetime Warranty does not apply to, items lost or damaged in transit. This warranty does not cover or apply to damage to Bell+Howell® TacLight that is the result of misuse and abuse. In addition, the Lifetime Warranty expressly excludes incidental and consequential damages of any kind whatsoever.

INSTRUCTIONS

BELL+HOWELL® TACLIGHT ITEM NO.1176FEW/1176FEGW Distributed by EMSON®
New York, NY 10001, USA ©2016 EMSON® All Rights Reserved. Made in China.

BELL+HOWELL

TACLIGHT

LAMPE DE POCHE HAUTE PERFORMANCE

40x

PLUS BRILLANTES
QUE CETTE LAMPE
DE POCHE STANDARD

5 MODES DE
FAISCEAUX LUMINEUX

- HAUT
- MOYEN
- BAS
- STROBOSCOPIQUE
- SOS



INSTRUCTIONS

La lampe de poche TacLight avec ses caractéristiques tout-en-un, est munie d'une courroie pour le poignet pour un transport facile, ainsi que de 5 modes de faisceaux lumineux, une fonction zoom, un bout rigide pour auto défense et elle est hydrofuge.

AVERTISSEMENT ! NE PAS DIRIGER DIRECTEMENT VERS LES YEUX.

INSTALLATION DES BATTERIES

1. Dévissez le bouchon et retirez le compartiment à batteries. Voir croquis 1.
2. Insérez 3 batteries AAA en respectant les polarités (+, -) indiquées sur le compartiment à batteries.
3. En remplaçant le compartiment à batteries assurez-vous que les flèches se trouvant sur les côtés soient face à la tête de la lampe de poche.
4. Vissez le bouchon.

USAGE - 5 Modes

Appuyez complètement le bouton marche/arrêt qui se trouve au bout de la lampe de poche pour allumer la lumière (mode **Haut**). Continuez à appuyer sur le bouton pour passer d'un mode à l'autre : **Moyen, Bas, Stroboscopique, SOS, Arrêt** et retour à **Haut**.

ZOOM

Poussez la base de la lentille vers le devant pour le zoom avant et tirez pour un zoom arrière.

CROQUIS 2



CROQUIS 1



GARANTIE DE REMPLACEMENT À VIE

EMSON® garantit l'absence de vice de matériau et de fabrication de la TacLight Bell+Howell® pour la durée de vie entière de l'acheteur d'origine. Si la TacLight Bell+Howell® est jugée défectueuse durant cette période, nous la remplacerons ou la réparerons à notre discrétion. Pour une demande de remplacement ou de réparation, envoyez-nous le produit, ainsi que votre nom, adresse, numéro de téléphone, et indiquez-nous la nature du problème avec votre TacLight Bell+Howell®, et joignez la somme de 9,95 \$ pour le traitement et la manutention (par chèque ou virement) à l'ordre de EMSON®, 230 5th Avenue, Suite 800, New York, NY 10001. Vous pouvez adresser vos questions directement au service clientèle de EMSON® en contactant le numéro gratuit 800-423-4248. Lorsque vous nous envoyez votre produit, assurez-vous de demander un suivi de l'envoi ainsi qu'une assurance, car nous refusons toute responsabilité en cas de perte ou d'endommagement du produit durant le transit, ces conditions n'entrant pas dans le cadre de la garantie à vie. Cette garantie ne couvre ni ne s'applique aux dommages subis par la TacLight Bell+Howell® en cas d'utilisation inappropriée ou d'abus. En outre, cette garantie à vie exclut expressément les dommages consécutifs ou indirects de quelque nature qu'ils soient.